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Abstract (en)
[origin: CA3216661A1] The invention relates to an electrolysis device (60) comprising a plurality of electrolysis cells (12) which are electrically
connected in series and which are arranged one after the other at least partly in a stack direction (14), wherein the series circuit can be electrically
coupled to an electric energy source (16); a cell supply unit (18) for supplying the electrolysis cells (12) with at least one operating fluid for an
intended operation; and supply lines (24) connected to the cell supply unit (18) and to opposite ends (20, 22) of electrolysis cells (12) arranged
one after the other. According to the invention, a negative electric potential (34) of the electric energy source (16) can be electrically coupled to an
electric reference potential of the cell supply unit (18).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Elektrolyseeinrichtung (60) mit- einer Mehrzahl von Elektrolysezellen (12), die elektrisch in Reihe geschaltet und
die zumindest teilweise in einer Stapelrichtung (14) aufeinanderfolgend angeordnet sind, wobei die Reihenschaltung mit einer elektrischen
Energiequelle (16) elektrisch koppelbar ist,- einer Zellenversorgungseinheit (18) zum Versorgen der Elektrolysezellen (12) für einen
bestimmungsgemäßen Betrieb mit wenigstens einem Betriebsstoff, und- an die Zellenversorgungseinheit (18) und an gegenüberliegenden Enden
(20, 22) der aufeinanderfolgend angeordneten Elektrolysezellen (12) angeschlossenen Versorgungsleitungen (24) .Erfindungsgemäß ist ein
negatives elektrisches Potential (34) der elektrischen Energiequelle (16) mit einem elektrischen Bezugspotential der Zellenversorgungseinheit (18)
elektrisch gekoppelt.
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